

明愛屯門馬登基金中學
2018-2019 年度 家長通告

敬啟者：

有關選修新高中應用學習課程事宜

新一屆新高中應用學習課程(2019-21 學年)現已開始接受報名。中四級同學在升讀中五時，經學校批核後，可多選修一個應用學習課程為選修科。有關詳情如下：

- 一、新高中學制下，同學可選修一個應用學習課程，於高中二及高中三修讀。而各應用學習課程上課時間多為星期六上午或下午，同學需自行前往有關院校上課。課程費用由教育局及學校分擔，同學毋須繳交學費，但需自行負擔交通費、課程材料費等。
- 二、欲選修應用學習課程的同學，需通過公開甄選/面試，方可獲取錄入讀有關課程。
- 三、公開甄選：獲學校推薦報讀課程的同學必須參加由有關院校安排的面試。甄選日期為 2019 年 5 月，而同學將於 6 月得知甄選結果，以決定會否修讀有關課程。
- 四、如有任何疑問，可向李冠雄老師查詢，或登入教育局網頁閱覽有關資料詳情。
<http://www.edb.gov.hk/apl>

請 貴家長協助同學按照個人興趣、能力、升學就業前景等因素考慮是否報讀應用學習課程。另一方面，因為涉及政府及學校資源，如閣下願意讓 貴子弟報讀上述課程，請督促同學完成整個課程。

此致

貴家長

升學及就業輔導組李冠雄老師負責主理

校長

謹啟

袁國明

二零一九年三月十四日



家長通告第 1819_198 號

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉「有關選修新高中應用學習課程事宜」。

此覆

明愛屯門馬登基金中學

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

日期：_____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2018-2019 Parents Notice

14 March 2019

Dear Parents/Guardians,

Application for Applied Learning Course (ApL) as an Elective in Senior Secondary

I am writing in connection with an important choice at S5 level.

The new cohort of senior secondary Applied Learning course (Academic year 2019 – 2021) is now open for application. All S.4 students can choose one ApL as an additional elective in S.5 with the school’s permission. The details are as follows:

- (I) Under the New Senior Secondary Curriculum, students can study one ApL course during S.5 and S.6. Many of the courses are taught on Saturday mornings or afternoons and students have to attend the lessons on their own. The course fees are shared between the Education Bureau and our school. Instead of paying the course fees, students will only have to pay for their transportation and course materials.
- (II) Students who wish to apply for an ApL course will have to attend an admission interview.
- (III) Further selection: Students who are recommended by the school will need to attend the interview organized by the institutions concerned. Selection interviews will be held in May and they will be informed of the admission result in June.
- (IV) Please feel free to contact Mr. Li Kwun Hung or log on to the EDB website for further details. <http://www.edb.gov.hk/apl>.

It will be even better if you can help the children choose a suitable ApL course according to their interests, ability and expected career path. As ApL courses involve the Government and school’s resources, if they are given admission, please urge them to complete the course.

For enquiries, please contact the teacher-in-charge Mr. Li Kwun Hung (Career Guidance Team).

Yours faithfully,

Yuen Kwok Ming
Principal



Parents Notice No.: 1819_198

Reply slip

Dear Sir,

I acknowledge the notice on “Application for Applied Learning Course (ApL) as an Elective in Senior Secondary”.

Name of Student : _____
 Class and Class no. : _____ ()
 Signature of Parent / Guardian : _____
 Name of Parent / Guardian : _____
 Date : _____